
Mr. Abdulkarim Jaafar Al Mutawa

I have more than 30 years experience in business analysis, investment
evaluations, assets management, tax planning and economic appraisals. This
covered a host of different areas at country level but also of private and
public companies including transport, hotels, properties and
telecommunications.

I started my career with the Ministry of Finance and National Economy then
with Gulf Air. I am officially retired now but do freelancing work and invest in
properties and trade in shares.

I also have experience at board level having been a board member of LSG
Sky Chefs GCC in London, UK and Bahrain International Golf Course.

I am a graduate of the University of Wales, Aberystwyth with a B.Sc and also
of the University of Reading with an MA both of the UK majoring in
Economics and Business.



ادارهالاستثماري،التقديرالتجاري،التحليلمجالفيعاما٣٠منلأكثرتمتدعمليهخبرهلدي
ذلكوكالدولىمستوعليةعديدوأنشطهمجالاتفيالاقتصاديالتقييموالضرائبتنظيمالأصول،

لكيةالسوالاتصالاتالفنادق,العقاراتالمواصلات،شملتوالعامةةالخاصالشركاتىمستوعلي
.وغيرها

رسميا.يجالخلطيرانشركهفيوثمالوطنيوالاقتصادالماليةوزارهفيالعمليةحياتيابتدأتلقد
.لأسهماوأسواقالعقارفيبالاستثمارأقومكماالحرةالاستشاراتبعملأقومولكننيالانمتقاعد

كايسةشركةدارإمجلسعضوكنتحيثالشركاتادارهمجالسىمستوعليكذلكعمليهخبرهلدي
.للجولفالعالميةالبحرينشركهوبريطانيافيهيثرومطارفيالطائراتلتموينشف

ردينججامعهمنالماجستيرشهادةوابريستويثويلزجامعهمنالبكالوريوسشهادةاحمل
.رئيسيكتخصصوالتجارةالاقتصادفيالبريطانيتين

السيد عبدالكريم جعفر المطوع 



Mr. Ahmed Abdulwahed Abdulrahman

A former investment banker, with 18 years of experience in Investment Banking,

Mergers & Acquisitions and Private Equity, gained from working with leading

financial institutions in Bahrain & UK. Served on the board of over 40 companies

globally, including Bahrain Financing Company (“BFC”), and has held a number of

board positions which include chairmanships to the board and chairmanships of

Investment committees.

Presently is the Founder & Managing Partner of Clan Partners Advisory, a Bahrain

based boutique advisory firm; and serves as an independent board member of

Native Land Investment in the UK, Beacon Capital Management, and as Director

in 4 well established local SMEs.

Prior to founding Clan Partners, Ahmed served as the Chief Executive Office and

Managing Director of Beacon Capital Management, a boutique Private Equity and

Asset Management firm out of London. He also served as the Head of Private

Equity for GCC, Levant and Turkey at Bank Al Khair. Ahmed holds a Bachelor’s

Degree (Hons) in Business System & Information Technology from University of

Northumbria, Newcastle.



عمليات الاندماج , الخدمات المصرفية الاستثماريةسنة في مجال 18مع خبرة , مصرفي استثمار سابق

اكتسبها من خلال عمله مع مؤسسات مصرفية رائدة في , و الاستحواذ و الاستثمارات المباشرة

.البحرين و المملكة المتحدة

من بينها شركة , شركة محلية و إقليمية و دولية40شغل منصب عضوا في مجالس إدارة أكثر من 

و تقلد مناصب قيادية في مجالس إدارات من بينها رئاسة مجالس الادارة و رئاسة , البحرين المالية

.لجان الاستثمارات المتفرعة من مجالس الإدارة

و هي مؤسسة , يشغل أحمد في الوقت الراهن منصب شريك مؤسس في شركة كلان للاستشارات

د لاننيتفكما يشغل منصب عضو مجلس إدارة مستقل في شركة , مقرها البحرين" بوتيك"استشارات 

شركات 4كما يشغل منصب عضو اداري في . منجمنتكابيتلفي المملكة المتحدة و بيكون انفستمنت

.صغيرة و متوسطة في البحرين

و شغل أحمد في السابق مناصب قيادية في مؤسسات مالية مرموقة حيث شغل منصب الرئيس التنفيذي

ة في المملكة المتحدة و رئيس الاستثمار المباشر لمنطقمنجمنتكابيتلالعضو المنتدب في بيكون 

ي أحمد يحمل شهادة البكالوريوس مع مرتبة الشرف ف.  الخليج العربي و الشام و تركيا في بنك الخير
.في نيوكاسل في المملكة المتحدةنورثمبرياأنظمة المعلومات و تقنيات التكنولوجيا من جامعة 

السيد أحمد عبدالواحد عبدالرحمن



Mr. Ayoob Abdulla Abulfath

Mr. Abulfateh is the MD and Chairman of Abdulla Abulfateh Properties
Management Company. In addition, he provides Technology/Telecom
Consultancy services

He has extensive experience (Local & International) in a range of fields including
Telecommunications, Banking, Information Technology, Data & Business Analysis
& Artificial Intelligence. He holds MBA from Hull University and Bachelor of
Science in Computer Engineering from KFUPM. He attended many
Technology/Telecommunications/Leadership and Management Trainings,
Seminars, events…etc

He began his career with Banagas and subsequently worked with Batelco for 13
years before joining ITS where he gained international experience in the fields of
IT/Telecomm/Banks. After that he joined Zain-KSA where he headed IT and was
an executive member of the launching & Management teams. Later he Joined
Mobily-KSA responsible of IT Transformation project.

Mr. Abulfateh has over 25 years of experience in Information Technology and
Communications, Business and Management. In addition, he serves the
community via being a member of Al Sanabel Orphan Care Society.



أبوالفتحأيوب عبدالله السيد

كة عبد الله أبو الفت .  ح لإدارة العقاراتالسيد أبو الفتح هو العضو المنتدب ورئيس مجلس إدارة شر
ة واسعة لديه .الاتصالات / بالإضافة إلى ذلك ، يقدم خدمات استشارات التكنولوجيا  محلية )خبر

ي ذلك الاتصالات السلكية واللاسلكية ، والخ( ودولية
 
ي مجموعة من المجالات بما ف

 
دمات ف

لى ماجستبر حاصل ع. المصرفية ، وتكنولوجيا المعلومات ، وتحليل البيانات والذكاء الاصطناعي 
ي هندسة الكمبيوتر من جامعة ال

 
ي إدارة الأعمال من جامعة هال وبكالوريوس العلوم ف

 
ملك فهد ف

ول والمعادن ي مجال إلخ... حصر  العديد من الدورات التدريبية و الندوات ، الفعاليات . للببر
 
ف

.القيادة والإدارة/ الاتصالات / التكنولوجيا 

حيث ITSعامًا قبل انضمامه إلى 13وعمل بعد ذلك مع بتلكو لمدة بناغاز بدأ حياته المهنية مع 
ي مجالات تكنولوجيا المعلومات 

 
ة دولية ف .  البنوك/ الاتصالات / اكتسب خبر

كة زين السعودية حيث ترأس قسم تكنولوجيا المعلومات وكا ن عضوًا بعد ذلك انضم إلى شر
ي فرق الإطلاق والادارة العليا

 
ا إلى موبايلىي للاتصالات . تنفيذيًا ف

ً
 ( السعودية)انضم لاحق

ً
مسؤولا

وع تحويل تقنية  ة تزيد عن يتمتع.المعلوماتعن مشر ي مجال 25السيد أبو الفتح بخبر
 
عامًا ف

مع من بالإضافة إلى ذلك ، يخدم المجت. تكنولوجيا المعلومات والاتصالات والأعمال والإدارة
ي جمعية السنابل لرعاية الأيتام

 
.خلال عضويته ف



Esmahan Bokhowa is high profile a visionary female entrepreneur who is
recognized as a leader in both retail mall management and her
community. Esmahan started out as an accounting trainee and rose
through the ranks to become finance director in the Bokhowa Group, the
family owned conglomerate with subsidiaries in construction, trading, real
estate and retail.

In her parallel role as general manager at Saar Mall, Mrs. Bokhowa has
successfully established the Mall at the heart of the Saar neighborhood by
actively engaging with the community through an expanding programme
of promotions, charity and cultural events.

Esmahan has an MBA from Torrens University in Australia, is an honorary
member of the Saar Club, sits on Tamkeen Advisory Board for the retail,
construction and services sectors and others. She has been listed as one of
Bahrain’s Most Influential Women in Gulf Magazine for the past three
years.

Mrs. Esmahan Hasan Bokhowa



صاحبة ريادة أعمال تتمتع بشهرة واسعة في مجال إدارة المجمعات بوخوهاسمهان 

بوخوةة بدأت نشاطها كمتدربة في قسم المحاسبة في مجموع, التجارية لبيع التجزئة

قد و.  مع شركات تابعة لها في مجال الانشاءات والتجارة والعقاراتللاسرةالمملوكة 
.تدرجت حتى اصبحت الرئيس التنفيذي لإدارة الحسابات

ي قلب مجمع سار التجاري فبوخوةالسيدة أنشاتفي دورها الموازي كرئيس تنفيذي 
.ةمنطقة سار حيث ساهمت بفاعلية في الانشطة الخيرية والثقافية في المنطق

تراليا في استورينسدرجة الماجستير في إدارة الاعمال من جامعة إسمهانتحمل السيدة 

اري وهي عضو تشريفي في نادي سار الثقافي والرياضي وعضو المجلس الاستش

اء لقطاع التجزئة والبناء والخدمات وغيرها وقد ادرجت كواحدة من اكثر نس" تمكين"
.  البحرين نفوذا في مجلة الخليج على مدى السنوات الثلاث الماضية

بوخوةالسيدة اسمهان حسن 



Dr. Ghaneya Mohsin AlDerazi

Dr. Ghaneya Al-Derazi is a banker and international tech-industry executive who has

held various banking, technology, and consultancy positions. She is the CEO of

Priority Bridge International, which is under formation in Bahrain and is a branch of

a company in the U.S. that has invented a new technology system. She is also the

General Manager at Droob, a consultancy that provides financial and social-housing

advising services in the GCC.

Dr. Ghaneya has more than two decades of experience in executive banking

positions. Her last role before she joined Droob was as the Assistant General

Manager–Head of Commercial Banking at the National Bank of Bahrain. Before that,

she successfully carried out the responsibilities of various senior positions at the

Bank, where she gained in-depth corporate finance expertise and knowledge in

many core banking areas.

Dr. Ghaneya holds a doctoral degree from Durham University, U.K., where she won

the Best Thesis Award. She also has a Master’s of Business Administration from the

University of Wales (U.K.) and a Bachelor’s in Finance and Marketing from St.

Edward’s University (U.S).



ي دولىي تنفيذيومدير مصرفيةهي الدرازيغنيةالدكتورة
شغلتوقد والاستشاراتالتكنولوجيا مجالف 

كةلالتنفيذيالرئيسمنصبحاليا الدكتورةوتشغل.والاستشاريةوالتقنيةالمصرفيةالمناصبمنالعديد  شر

ي "
ناشونالبريدجبريوريتر كة،"إنبر ي التأسيستحتشر

كةفرعوهي البحرين،ف  تقنيًا نظامًا ابتكرتكيةأمريلشر

ا
ً
ي العامالمدير منصبأيضا الدكتورةتشغل.جديد

كةف  كةوهي دروبشر ستشاراتالا تقدماستشاريةشر

ي الاجتماعي والسكنالمالية
.التعاونمجلسدولف 

ةمنعقدينمنبأكب  غنيةالدكتورةتتمتع ي الخبر
ي العملف 

ي دور آخر كان.المصرف 
انضمامها قبللها مصرف 

كاتالمصرفيةللخدماتالعامالمدير مساعدمنصبهو دروبإلى ةالصوالمؤسساتالتجاريةللشر غبر

ي والمتوسطة
ي البحرينبنكف 

ي الدكتورةنجحتذلك،وقبل.الوطت 
دةعديعليا مناصبمسؤولياتتحملف 

ي 
ةأكسبها مما البنك،ف  ةخبر ي كببر

ي الرئيسيةالمجالات معظمف 
ي العملف 

كاتتمويلخصوبالأ المصرف  .الشر

بجائزةفازتحيثالمتحدة،المملكة،دورهامجامعةمنالدكتوراهدرجةعلىحاصلةالدرازيغنيةالدكتورة
المملكة)ويلزجامعةمنالأعمالإدارةفيالماجستيردرجةعلىالدكتورةحصلتكما.أطروحةأفضل

.(المتحدةالولايات)إدواردسانتجامعةمنوالتسويقالماليةالعلومفيالبكالوريوسودرجة(المتحدة

الدرازيالدكتورة غنية محسن 



Mrs. Hadeya Mohamed Fathalla 

Hadyah Fathalla is a strategy and security specialist with 20 years of

experience in a range of fields including: national and global security,

policymaking, entrepreneurship, innovation and digital transformation.

Prior to founding Hatter Consultants, she served as Chief Operating

Officer for C5 Accelerate, a global technology investment firm, in

addition to having established and managed the company’s MENA’s

business. She is also a regular contributor to cybersecurity,

innovation, and technology conferences and to mentoring aspiring

entrepreneurs and startups.

She is an Independent Director for The Benefit Company (Bahrain) as

well as Chairman of the Board of Directors of the Bahrain Youth

Hostel Society. Additionally, she is a member of the Harvard W3D:

Women in Defense, Diplomacy, and Development.

She holds an MPA from the Harvard Kennedy School, an MA in War

Studies from King’s College in London, and a BA in Political Science

from the University of North Texas.



السيدة هادية محمد فتح الله 

فيوبالتحديديةوالأمنالاستراتيجيةالمجالاتفيالخبراتمنسنةعشرينمناكثراللهفتحهاديةتمتلك

لتحول اوالسياساتصنعقطاعات

.والدوليالوطنيالأمنالىبالاضافةالاكترونيوالأمنوالإبتكارالرقمي

فايفسيلشركةللعملياتالتنفيذيالرئيسمنصبهاديةشغلتللإستشاراتهاترلشركةتأسيسهاقبل

الشركةاعمالوادارةبتأسيسقامتحيثالتكنولوجيةمجالفيعالميةللاستثماراتشركةتعتبروالتي

لكتروالاالأمنمؤتمراتفيومنتظمةمساهماتعديدةولهاكما.افريقياوشمالالأوسطالشرقمنطقةفي

.الناشئةوالشركاتالأعماللروادوالدعمللارشادتقديمهاالىبالإضافةالرقميوالتحولني

بيوتمعيةجإدارةمجلسرئيسوكذلكالبحرينبنفتشركةفيمستقلادارةمجلسعضوايضا  وهي

الي بالاضافةالبحرينيةالشباب

.والتنميةوالدبلوماسيةالدفاعمجالاتفيللمرأةهارفاردجامعةمبادرةفيعضويتها

الدراساتفيوماجستيرهارفاردبجامعةكينيديكليةمنالعامةالادارةفيماجستيرشهادةهاديةتحمل

كوليدجكينجزجامعةمنالحربية

.ةالأمريكيتكساسنورثجامعةمنالسياسيةالعلومفيبكالريوسشهادةالىبالاضافةلندن



Mr. Hasan Mohsen Waheedi

MBA holder with distinction from the New York Institute of Technology.
I have worked in American Express ending with Bahrain Office Executive.

Currently, an active investor holding shares in local and global corporations.



السيد حسن محسن وحيدي

ف حائز  على شهادة  الماجستبر  من معهد نيويورك للتكنلوجيا مع مرتبة الشر

س انتهاء بمنصب ممثل مكتب البحرين8لقد عملت  ي امريكان اكسبر
سنوات ف 

كات المساهمة المحلية و مستثمر حاليا  ي العديد من الشر
. العالميةاملك حصص ف 



Mr. Ismail Omar ElNasri

Mr. Ismaeel Elnasri is a veteran Legal professional, Board Secretary, a qualified associate

member at the Chartered Institute Of Arbitrators (CIArb-UK), Mediator and Certified

Sharia Advisor and Sharia Auditor (CSAA) with more than 19 years of experience in the

fields of Investment Banking, Islamic Banking, Retail Banking, Finance, Company Law,

Labor Law, Real Estate and Construction.

During his career, Mr. Elnasri has handled and attained regional exposure in legal
matters covering the GCC and MENA region. Since 2008, Mr. Elnasri has held a number
of senior executive positions in Bahrain with various banking and financial Institutions
such as Investors Bank, ALUBAF Arab International Bank and Ithmaar Bank. In addition
to his current responsibilities as Head of Legal at INOVEST, Mr. Elnasri serves as a
member in the INOVEST Management Committee.

Mr. Elnasri holds a bachelor’s degree (LLB) in law from Sudan and is a registered lawyer
with the Ministry of Justice Sudan.



يفمؤهلمشاركعضووهو،الإدارةمجلسسروأمين،مخضرمقانونيخبيرهوالنصريإسماعيلالسيد

معتمدشرعيمراجعومدققومعتمدقانونيومستشاروسيط،(CIArb-UK)للمحكمينتشارتردمعهد

(CSAA)ا19عنتزيدبخبرةيتمتع يل،التموالتجزئة،بنوكالإسلامية،الصيرفة،البنوكمجالفيعام 

.والإنشاءاتالعقاراتالعمل،قانونالشركات،قانون

مجلسدولتغطيالتيالقانونيةالمسائلفيإقليميةخبرةعلىالنصريالسيدحصلالمهنية،حياتهخلال

ةالتنفيذيالمناصبمنعدد االنصريالسيدشغل،2008العاممنذ.الأوسطالشرقومنطقةالخليجيالتعاون

العربييوبافالوبنكالمستثمرونبنكمثلوالماليةالمصرفيةالمؤسساتمنالعديدمعالبحرينفيالعليا

السيديعمل،تإنوفسبشركةالقانونيةللإدارةكرئيسالحاليةمسؤولياتهإلىبالإضافة.الإثماروبنكالدولي

.الشركةإدارةلجنةفيكعضوالنصري

عدلالوزارةلدىمسجلمحاموهوالسودانمنالقانونفيالبكالوريوسدرجةعلىحاصلالنصريالسيد

.السودانفي

السيد إسماعيل عمر النصري



Mr. Ismail Hussain AlSarraf

Continuous improvement - a phrase that motivates me to keep excelling myself in all 
aspects of life. Throughout my 20 year career at ALBA, being an engineer and 
holding the strategic position of Senior Planner, I amassed a substantial magnitude 
of experience in the planning and strategic decision-making field. This enabled me 
to effectively plan all activities in life, which essentially led me to establish my own 
company specializing in properties and construction. Being the Chairman for 11 
years enabled me to gain and develop salient skills such as problem solving, 
creativity, leadership and more. Being an Engineer and having a Masters in Business 
Administration is a rare combination, however I do believe that the skills gained in 
these diverse sectors enables me to hold senior positions successfully and lead the 
way effectively whilst performing at the best level possible by making successful 
critical decisions which aim to flourish an organization.



السيد إسماعيل حسين الصراف

مسيرتيوالط.الحياةجوانبجميعفينفسيتفوقفيالاستمرارعلىتحفزنيعبارة-المستمرالتحسين

ا20لمدةالمهنية أول،مخططكالاستراتيجيالمنصبوفيمهندس اكوني،(ألبا)البحرينألمنيومشركةفيعام 

لجميعالفعالطالتخطيمنذلكمكننيوقد.الاستراتيجيالقراروصنعالتخطيطمجالفيكبيرةخبرةاكتسبت

.والبناءاراتالعقفيوالمتخصصةالخاصةشركتيتأسيسإلىالأساسفيدفعنيوالذي،الحياةفيالأنشطة

ا11لمدةالإدارةمجلسرئيسمنصبليأتاحت المشكلاتحلمثلالبارزةالمهاراتوتطويراكتسابعام 

،نادرمزيجهوالأعمالإدارةفيالماجستيردرجةعلىوحصوليمهندسكوني.والمزيدوالقيادةوالإبداع

وقيادةنجاحبالعلياالمناصبشغلمنتمكننيالمتنوعةالقطاعاتهذهفيالمكتسبةالمهاراتأنأعتقدلكنني

ازدهارلىإتهدفالتيللقراراتالناقدالنجاحخلالمنممكنمستوىأفضلعلىالأداءأثناءبفعاليةالطريق

.المنظمة



Mr. Ismail Mohamed Fekri

Founder and CEO of Inspiring Solutions Consultancy (2012-Present) providing
consultancy and services to the telecommunication sector in the Kingdom of Bahrain.
Possesses more than 30 years of extensive local and international experience in the
telecommunication industry
Vice Chairman of Floating City (Amwaj) Homeowners Association (2018-Present)
Member of Engineering Curriculum Advisory Group, Bahrain Polytechnic (2017)
Vice Chairman of Tala Homeowners Association (2017)
Acting CEO and Chief Operating Officer (COO) of Zain KSA and member of Zain Group
Executive Management Board - Middle East and Africa (2007-2011)
Chief Technology Officer (CTO) – MTC Vodafone - Bahrain (2003-2007) Launched First
3G network in Middle East -2003.
Head of Mobile network at Batelco - Bahrain (1988-2003) Launched First GSM network
in Bahrain -1995
Holder of a BSc in Electrical Engineering (University of Bahrain – 1988)
Highly trained executive – attended comprehensive programs at Harvard Business
School (USA) and INSEAD (Singapore)



السيد إسماعيل محمد فكري 

-كونسلتنسيسيليوشنزانسبايرينغمؤسس والرئيس التنفيذي لشركة  التي تقدم الاستشارات )حتى الان  (2012

والخدمات الفنية

.لقطاع الاتصالات في مملكة البحرين

عامًا من الخبرة المحلية والدولية الواسعة في قطاع الاتصالات 30يمتلك أكثر من 

)حتى الآن (2018جزيرة أمواج –نائب رئيس مجلس ادارة اتحاد الملاك للمدينة العائمة 

 2017بوليتكنك البحرين  -عضو في المجموعة الاستشارية للمناهج الهندسية 

 2017جزيرة امواج -ادارة اتحاد الملاك لجزيرة تالا (نائب رئيس مجلس 

في شركة زين السعودية وعضو  (COO)والرئيس التنفيذي للعمليات بالانابة (CEO)الرئيس التنفيذي 

مجلس إدارة مجموعة

(2007-2011)زين التنفيذية للشرق الأوسط وأفريقيا 

حيث تم أطلاق أول  (2003-2007)البحرين–فودافونام تي سي - (CTO)الرئيس التنفيذي للتكنولوجيا 

في الشرق 3Gشبكة

 2003الأوسط 

 1995في البحرين  GSMحيث تم أطلاق أول (1988-2003)بتلكو -رئيس شبكة الهاتف النقال-شبكة 

 1988)جامعة البحرين  (حائز على شهادة البكالوريوس في الهندسة الكهربائية

)سنغافورة(وإنسياد )الولايات المتحدة الأمريكية(حضر برامج تدريبية شاملة للرؤساء التنفيذيين في كلية هارفارد



Mr. Jasim Sayed Mohamed Al Moosawi

Jasim Al Moosawi is considered one of the leading young international experts in the 
field of strategic planning, public administration, logistics and transportation. This 
experience comes as a result of assuming the position of CEO of Al-Fateh Group for 
more than 17 years.

Holds an MBA with honors in Business Administration from New York University, USA. 
He currently holds administrative positions in several companies in various sectors, 
contributing to achieving the goals of these companies, diversifying their sources of 
income and achieving record profits, taking advantage of his exceptional skills in 
leadership, decision-making, management and communication.

Al Moosawi actively participates in the local and international community and has a
relationship with many businessmen and prominent personalities in the Arabian Gulf,
the United Kingdom and all over the world.



السيد جاسم سيد محمد الموسوي

في يعتبر جاسم الموسوي احد كبار الخبراء العالميين الشباب في مجال التخطيط الاستراتيجي و الإدارة العامة

ح و تأتي هذه الخبرة نتيجة لتوليه منصب الرئيس التنفيذي لمجموعة الفات. مجال اللوجستيات و المواصلات

. عام١٧لأكثر من 

ويشغل . حاصل على درجة الماجستير مع مرتبة الشرف في إدارة الأعمال من جامعة نيويورك الأمريكية

حالي ا مناصب إدارية في عدة شركات في مختلف القطاعات، مساهما في تحقيق اهداف هذه الشركات و تنويع 

. المصادر دخلها و تحقيق أرباح قياسية مستغلا مهاراته الاستثنائية في القيادة وصنع القرار والإدارة والاتص

يشارك الموسوي بنشاط في المجتمع المحلي والدولي وله علاقة مع العديد من كبار رجال الأعمال 

.وجميع أنحاء العالمالمتحدة والشخصيات البارزة في الخليج العربي والمملكة 



Mr. Jean Christophe Durand

Mr. Jean-Christophe Durand joined the National Bank of Bahrain (NBB) as CEO in
December 2016 with a focus on reinforcing and expanding the Bank’s role as a driver for
economic growth and development.
Mr. Durand brings over 38 years of international and regional banking and finance
experience which he gained from senior leadership roles at leading global banking
institutions, 31 years of which were in the GCC. Prior to taking on the role of CEO of
NBB, he was the CEO of BNP Paribas Middle East and Africa Region for Corporate and
Institutional Banking and Asset Management.
He holds several Board positions locally and regionally including Gulf Air and Bahrain
Telecommunications Company (Batelco). He is also the Chairman of Batelco’s Executive
Committee and Member of the Nomination, Remuneration, Donations and Corporate
Governance Committee. Additionally, he is the Vice Chairman for Umniah
Telecommunication Company in Jordan, and a Director for Bahrain Institute of Banking
and Finance (BIBF) and the Chairman of the French Chamber of Commerce and Industry
in Bahrain (FCCIB).

Other notable achievements include receiving the ‘Legion d’ Honneur’ from the

Government of France and is a graduate from ESSEC (Ecole Superieure des Sciences

Economiques et Commerciales) in Paris.



دوراندجان كريستوف السيد

اندكريستوف-جانالسيدانضم تركيزهانصبحيث،2016ديسمبرفيالتنفيذيالرئيسمنصبفيالوطنيالبحرينبنكإلىدور
اندالسيدويجلب.والتنموي الاقتصاديالنمو لعجلةكمحركالبنكدور وزيادةتعزيز على  38عنتزيدخبرةمعهدور

 
فيعاما

 المصرفيالعملمجال
 
 إقليميا

 
ائدة،الميةعمصرفيةبمؤسساتعلياقياديةمناصبعدةتوليمناكتسبهاالتيوعالميا وأمض ىور

 31منها
 
،باريبابينإبيبنكفيالتنفيذيالرئيسمنصبشغلذلكوقبل.العربيالخليجلدول التعاون مجلسدول فيعاما

أفريقيا،الأوسطالشرق لمنطقة -جانالسيديشغل.الأصول وإدارةوالمؤسساتللشركاتالمصرفيةالخدماتمجالفيوذلكو
اندكريستوف إقليمية،محليةوشركاتمؤسساتعدةإداراتمجالسفيعديدةمصرفيةمناصبدور إدارةلسبمجعضو فهو و

والمكافآتعييناتالتولجنةوالتبرعاتالهباتلجنةوعضو التنفيذيةاللجنةورئيسالإدارةبمجلسوعضو الخليج،طيرانشركة
 وهو ،(بتلكو)واللاسلكيةالسلكيةللاتصالاتالبحرينبشركةالشركاتحوكمةولجنة

 
أمنيةشركةإدارةلسمجرئيسنائبأيضا

.(FCCIB)بالبحرينالفرنسيةوالصناعةالتجارةغرفةورئيس،BIBF))والماليةالمصرفيةللدراساتالبحرينومعهدبالأردن،
اندالسيد فياريةوالتجالاقتصاديةالعلومكليةخريجوهو الفرنسية،الجمهوريةحكومةمنالشرفمرتبةعلىحاصلدور

.(ESSEC)باريس



Mr. Mutlaq H. Al-Morished is the Chief Executive Officer, CEO of TASNEE, one of the
largest Saudi diversified industrial companies having investments in several fields.
Prior to his present post, he was Executive Vice President of Corporate Finance, (CFO) at
SABIC, Vice President of Metals SBU, EVP Shared Services, President of SADAF and
HADEED, consecutively. He was also Chairman of the Board of YANSAB, SABIC Capital in
Netherland, SAUDI KAYAN, SABIC Captive Insurance Limited in UK and Alinma
Investment Co. He was board member of Gulf Bank in Bahrain & the Advisory Board for
Economic Affairs of the Supreme Economic Council of Saudi Arabia.

In addition, Mr. Al-Morished is board member of General Organization of Saudi Arabian
airlines, Alinma Tokio Marine (ATMC), Aluminum Bahrain (ALBA), Gulf Petrochemical &
Chemical Association (GPCA), CITI Group in Saudi Arabia, Alinma Bank and Saudi General
Authority for Military Industries. Chairman of the board of National Metal
Manufacturing & Casting Co. (Maadaniyah).
Mr. AL-Morished holds an MBA degree from Stanford University, a Master of Science
degree in Nuclear Engineering from Princeton University, and a Bachelor of Science
degree in Nuclear Physics & Mathematics from the University of Denver.

Mr. Mutlaq Hamad Al Morished



المريشدمطلق حمد السيد

احتدة متن اكبتر حاليتا  منصتب الترئيس التنفيتذي لشتركة التصتنيع الوطنيتة ، وهتي والمريشتدمطلتق / يشغل الاستتاذ 

.شركات الصناعة المتنوعة والتي لها استثمارات في العديد من المجالات 

ائتب التترئيس منصتتب نائتب التترئيس التنفيتذي للماليتتة فتي شتتركة ستابك وكتتذلك نالمريشتدمطلتتق / لقتد شتتغل الاستتاذ 

س شتركة حديتد وصتدف وكتذلك شتغل منصتب رئتيورئيس مجموعتة المعتادن ورئتيس كتل متنةللخدمات المشترك

كة التصتتنيع وذلتك قبتل التحاقته بشتركابيتتالوستابك للتتتأمين وستابك مجلتس ادارة كتل متن ينستاب وكيتان الستعودية

تصتادية فتي كان يشغل ستابقا منصتب عضتوية المجلتس الاستشتاري للشتؤون الاقالمريشد/ كما أن الأستاذ . الوطنية

.المجلس الاقتصادي الاعلى

ربيتتة العةيشتتغل حاليتتا منصتتب عضتتو فتتي مجلتتس إدارة المؤسستتة العامتتة للخطتتوط الجويتتالمريشتتدمطلتتق / الاستتتاذ 

وكتذالكةكريللصتناعات العستالعامه، الهيئة (ألبا)،شركة الانماء طوكيو مارين ،شركة ألمونيوم البحرين ةالسعودي

(.معدنيه) لتصنيع وسبك المعادن ةورئيس مجلس إدارة الشركة الوطني. بنك الإنماء

درجتة وعلىستنافوردحاصل على درجة الماجستير في ادارة الاعمال من جامعة المريشدمطلق / كما أن الأستاذ 

علتتوم فتتي وكتتذلك علتتى درجتتة البكتتالوريوس فتتي البرنستتتونالماجستتتير فتتي العلتتوم فتتي الهندستتة النوويتتة متتن جامعتتة 

.الفيزياء النووية والرياضيات من جامعة دنفر بالولايات المتحدة الأمريكية



Mr. Omar Haydar

A legal executive with extensive financial, fintech and technology experience, Omar

has worked in the board rooms in the GCC for most of the last 12 years. He has over

25 years of professional experience, including the last decade in Bahrain. He was

one of the first private notaries in Bahrain, and manages his own consulting

practice, advising his clients and devising and executing strategies. He is a

governance specialist, having developed and implemented the frameworks for many

companies, both employers and clients. He has served in an approved regulatory

capacity in Bahrain, KSA and the USA. He holds a juris doctorate in law, and a

bachelors in history.



عمر حيدرالسيد

دارة في دول تنفيذي قانوني يتمتع بخبرات مالية وفنية تقنية واسعة ، عمل عمر في مجالس الإريمد

ا من 25لديه أكثر من . عشر الماضيةالاثني مجلس التعاون الخليجي على مدار معظم السنوات  عام 

لعدل كان أحد أوائل كتاب ا. البحرينمملكة الخبرة المهنية ، بما في ذلك عشر سنوات الأخيرة في

ع البحرين ، ويدير مكتبه الاستشارية الخاص ، ويقدم المشورة لعملائه ووضمملكة الخاص في 

لعديد من ، حيث قام بتطوير وتنفيذ الأطر لالحوكمةوهو متخصص في . الاستراتيجيات وتنفيذها

لسعودية وقد خدم في قدرة تنظيمية معتمدة في البحرين وا. الشركات ، سواء أصحاب العمل أو العملاء

ي وهو حاصل على الدكتوراه في القانون ، وشهادة البكالوريوس ف. والولايات المتحدة الأمريكية

.التاريخ



Dr. Simon Galpin

Dr. Simon Galpin initially joined the Bahrain Economic Development Board (EDB) in
2016 as Managing Director and now serves as the Senior Advisor on Investment
Promotion. Dr. Galpin was recruited to develop the EDB into a full-service
investment promotion agency and as a catalyst for economic diversification and
regulatory reform. For four consecutive years the EDB has delivered a four-fold
increase in the number investors supported per year, resulting in record FDI flows
and jobs created.
Prior to joining the EDB, Simon spend over 20 years in Hong Kong. During his time
as the Director-General at Invest Hong Kong he created the StartmeupHK initiative,
which helped launch the start-up and Fintech movement in Hong Kong.
Dr. Galpin began his economic development career with Scottish Enterprise, in
Glasgow – at that time Europe’s largest development agency.
Dr. Galpin is a Doctor of Juridical Science and holds in Masters Degrees in Business
Administration, Local Economic Development and International Business Law.



اجالبينسايمونالدكتورتعيينتم .2016رايرفبفيالاقتصاديةالتنميةلمجلسمنتدب اعضو 

هونجفيراستمث"فيالاستثمارلترويجالعامالمديرجالبينالدكتوركانالمجلس،إلىانضمامهقبل
ساهمثحي.كونجهونجإلىالمباشرالأجنبيالاستثمارباستقطابمعنيةحكوميةهيئةوهي،"كونج

.العالممستوىعلىالاستثمارفيرائدةترويججهةلتصبحالهيئةتأسيسفيجالبينالدكتور

مباشرشكلبجالبينالدكتورساهموالخاص،العامالقطاعينفيالكبيرةالإداريةخبرتهإلىوبالإضافة
فياستثمر"لـانضمامهوقبل.كونجهونجفيالناشئةللمشاريعوالداعمةالمساندةللبيئةالترويجفي

Scottishانتربرايزسكوتيشمعسنواتعشرلمدةعمل،"كونجهونج Enterprise،آنذاككانتالتي
أعمالهأدارفقد1992العامفيكونجهونجفيتعيينهورغم.الاقتصادبتنميةمعنيةأوروبيةهيئةأكبر
.ولندنوسيدني،،وتاييبيجلاسجو،منكلفيالهيئةفي

لاقتصاداوتنميةالأعمال،بإدارةالتخصصاتمنالعديدفيالماجستيردرجاتجالبينالدكتوريحمل
انالكماالدولي،الأعمالوقانونالمحلي، .القانونعلومفيالدكتوراهدرجةمؤخر 

الدكتور سايمون جالبين



Bachelor of BA in Finance and Banking, Kuwait University.

Over 30 years in management, international relations, strategic business
development & marketing.

Chairman: Tricom Group.
Overlooks strategies, client relations, diversification of operations, International
acquisition & identifying business opportunities

Chairman: HakTrak & Further Communication.
Vice Chairman of KW Ventures.

Held senior positions with UNITAG Group, ARIG, BMB Investment Bank,
Promoseven & Impact & Echo (Kuwait)

Mr. Tareq Fadhul Wafa



الكويتجامعةمنوبنوكتمويلأعمالإدارةبكالوريوس

.والتسويقالاستراتيجيةالأعمالوتطويرالدوليةوالعلاقاتالإدارةفيخبرةعاما30منأكثر

.ترايكوممجموعةومؤسسإدارةمجلسرئيس
تحواذ على يشرف على خطط  العمل الاستراتيجية وإدارة علاقات العملاء وتنويع العمليات التجارية والاس

.الوكالات  وتحديد الفرص التجارية

فينشرزدبليوكي:الإدارةمجلسرئيسنائب.كوميونيكيشنوفيرذرتراكهاك:الإدارةمجلسرئيس

للاستثماريبإمبيبنكوللتأمينالعربيةوالمجموعةاليونيتاكمجموعةمنكلفيقياديةمناصبتولى

الكويتللإعلاموالصدىالوقعووبروموسفن

السيد طارق فضل وفا



Mr. Zuhair Abdulkarim Al Maskati

Mr. Zuhair Almaskati has over 25 years of extensive experience in Engineering, IT, 
Telecom, and Business compliance and control. He brings in significant years of 
experience gained in Batelco as senior Manager Business Continuity, Risk 
Management, Insurance, and Information security, and prior to that in BANAGAS as 
acting head of Engineering Services. He is currently managing private/family owned 
real estate and investment portfolios.

Mr. Al-Maskati holds a Master’s degree in Information Technology Management from 
Sheffield Hallam University in the United Kingdom, an advanced diploma in insurance 
from the Bahrain Institute of Banking and Financial Studies, and a Bachelor of Science 
in Engineering from the University of Houston, USA. He is a certified business 
continuity expert by the International Disaster Recovery Institute of America, a 
member of the Business Continuity Institute in Britain, a risk analyst accredited by the 
American Academy of Financial Management, and an ISO 9000 certified lead auditor 
from BSI, UK.



المسقطيالسيد زهير عبدالكريم 

ا في مجالات الهندسة ، تكنولوجيا المعلومات  25بخبرة واسعة تزيد عن المسقطييتمتع السيد زهير  عام 

وقد اكتسب معرفة واسعة وخبرة في قيادة  .ةالتجاريو  الامتثال لقوانين الاعمال ةوالمراقب،الاتصالات ، 

.وتوجيه العديد من جوانب المنظمات المتطورة اليوم

وأمن المعلومات في ,التأمين ,إدارة المخاطر ,الاعمالعاما في إدارة استمرارية 12وتشمل إنجازاته المهنية 

.بناغازعاما كرئيس بالوكالة للخدمات الهندسية في شركة غاز البحرين الوطنية  13بتلكو و 

ي المملكة فهالامشيفيلدشهادة الماجستير في إدارة تكنولوجيا المعلومات من جامعة المسقطييحمل السيد 

العلوم في المتحدة، ودبلوم متقدم في التأمين من معهد البحرين للدراسات المصرفية والمالية، وبكالوريوس

استمرارية الأعمال المهنية من فىمعتمد خبيروهو .الهندسة من جامعة هيوستن بالولايات المتحدة الأمريكية

و محلل  ,عضو في معهد استمرارية الأعمال ببريطانيا.للتعافي من الكوارث بأميركاالدولىقبل المعهد 

فى 'أ'ايضا شهادة الفئة المسقطييحمل السيد  .للمخاطر معتمدة من قبل الأكاديمية الأمريكية للإدارة المالية

بىمن  9000ايسوالجودهفىالبحرين، و مدقق معتمد -من قبل لجنة تنظيم مزاوله المهن الهندسيةةالهندس

.، المملكة المتحدةاىاس 


